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内容概要

这套英文教科书，内容全面，架构完备，既包括基本的会计学原理、财务会计和管理会计，也包括高
层次的专题会计，财务报告和报表分析。
其中，《会计学原理》、《财务会计》、《管理会计》和《中级会计》的作者均是美国久负盛名的会
计学教授。
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作者简介

作者:（美）李.H.拉德鲍  悉尼.J.格雷
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书籍目录

Chapter 1  International Accounting and International BusinessChapter 2  Accounting Development in the Global
EconomyChapter 3  Comparative International Financial AccountingChapter 4  International Financial Statement
AnalysisChapter 5  International Transparency and DisclosureChapter 6  Global Harmonization of Accounting
and ReportingChapter 7  International Business Combinations，Goodwill and IntangiblesChapter 8  International
Segment ReportingChapter 9  Foreign Currency TrandactionsChapter 10  Foreign Currency TranslationChapter
11  International Accounting for Price ChangesChapter 12  International Auditing IssuesChapter 13  Management
Organization and Control of Global OperationsChapter 14  International Budgeting and Performance
EvaluationChapter 15  International Taxation IssuesName and Company IndexSubject Index
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版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:http://www.tushu007.com
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